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Protokoll 

Årsmøte i Bækkelagets Sportsklub Håndball 
29. februar 2024 

11 fremmøtte – 9 stemmeberettigede    

 

 

1) Åpning  
 
Håndballstyrets leder Thomas Rustad ønsket velkommen. I åpning av årsmøtet ble det 
kommentert at opprinnelig møtedato var flyttet 2 uker senere enn opprinnelig planlagt. 
Årsak til flytting var manglende revisjon av regnskap og ferdigstillelse av sakspapirer. Dette 
ble beklaget under åpning av møtet. Åpning ble enstemmig godkjent. 

 
 

2) Godkjenning av innkalling og dagsorden 
 
 
Innkalling, saksliste og forretningsorden ble enstemmig godkjent. 

 
 

3) Valg av dirigent, sekretær og protokollunderskrivere. 
 

Følgende ble valgt: 
 

Dirigent    Jon Gulbraar 
Sekretær   Dag Harald Østlie 
Signering Protokoll  Knut Larsen og Audun Eikeland  

 
 

4) Årsberetning for 2023 
 

Håndballstyrets leder Thomas Rustad oppsummerte året 2023 og redegjorde for styrets 
arbeid gjennom året.  
 
Det ble videre informert om organisatorisk fordeling mellom håndball bredde og elite 
satsningen. Og presisert at dette er årsmøtet for håndball bredde. 
 
Økning i antall medlemmer fra 2022 er 4,5% og totalt antall medlemmer er nå 1045. 
 
Styret har i 2023 avholdt 10 styremøter, i tillegg til en lang rekke med arbeidsmøter og 
praktiske oppgaver. Styret har samarbeidet svært bra og legger ned mye uvurderlig og godt 
arbeid for håndballen i BSK. 
 
Sportslig har det også i 2023 fungert godt og det gis god oppfølging til lag og trenere. 
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Håndballgruppen startet i 2018 et viktig strategiarbeid, for å konkretisere våre prioriteringer 
frem til ny BSK Arena er klar. Byggestart er nå utsatt til tidligst annet halvår 2024 med 
ferdigstillelse tidligst 2027.   
 
Kostnader for drift av bredde håndball har økt drastisk de senere årene. Tildeling av mindre 
kommunal halltid har med ført en betydelig økning på kostnadssiden, hvorav Ekeberghallen 
er største utgiftspost, på kr. 1,5 mill. i året som dekker treningstid for breddelagene. 
Inntektene, i form av treningsavgift, Norway cup, bidrag og andre inntekter har ikke fulgt den 
økonomiske utviklingen.  
   
Det har vært høy aktivitet i alle årganger i form av cup deltagelse og turneringer i inn og 
utland. Styret og gruppen er stolte av lag på flere nivåer som har kjempet seg til gode 
plasseringer i både cup og seriespill.  

 
Spond er godt innarbeidet og brukes aktivt som verktøy i alle årsklasser og tilbakemeldinger 
viser at dette brukes mer og mer og fungerer godt.  

 
Foreldreutvalget har hatt høy aktivitet i perioden og arrangert en ca. 400 kamper både i 
Ekeberg Skoles Flerbrukshall og vår egen Bækkelagshallen, noe som har resultert i et godt år 
for kiosk og billett salg til breddekamper.  

 
For ytterligere detaljer henvises til årsberetning. 

 
 
 

Årsberetningen ble enstemmig godkjent. 
 
 

5) Årsregnskap  
 

Årsregnskapet ble presentert av håndballstyrets leder Thomas Rustad 
 

2023 har vært preget av stor sportslig aktivitet med påfølgende økte kostnader. 
Norway Cup 2023 ble avholdt og ga et verdifullt bidrag til regnskapene.  

 
Vi vil takke sponsorer og støttespillere som valgt å fortsette på lag med oss. I tillegg har vi 
noen små, men viktige inntekter gjennom blant annet grasrotandelen, tøyinnsamling, Kick 
back fra Egon og flaskepant på REMA 1000 i Sandstuveien. 

 
Økonomien i Håndball bredde viser et underskudd i 2023 på kr.1.473.177,-. 

 
Resultatet for 2023 ble svakere enn budsjettert noe som hovedsakelig skyldes større økning i 
materiell og utstyr, dommerkostnader, lønnskostnader (trenere og pensjon) og halleie. For 
denne type kostnader ser vi en betydelig økning de siste 3-4 årene. Inntektene fra 
kontingenter, avgifter, arrangement, sponsorer etc. har ikke økt tilsvarende i perioden. 
 
Det bemerkes at årsregnskapet, slik det fremstår, ikke kan signeres da det er feil i 
dokumentets signatur felt hvilket må rettes av administrasjonen før signering.  
 
 
Årsregnskap for 2023 ble enstemmig godkjent. 
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6) Innkomne forslag 
 

Håndballstyret ønsker at Årsmøte 29. februar 2024 fatter vedtak om å styrke egenkapitalen i 
Bækkelagets Sportklub HE ved å konvertere et likviditetslån pålydende kr. 650.000, - til 
tilskudd/overføring til Bækkelagets Sportklub HE. Et slikt vedtak bidrar til å sikre videre 
Elitelisens for fortsatt spill i Rema1000 Ligaen Herrer og forberede et mulig opprykk til 1. 
divisjon Kvinner høsten 2024.  
 

 
Vedtak om konvertering av lån ble enstemmig godkjent 
 
 

7) Aktivitetsavgift 
 

Håndballstyret ønsker at Årsmøte 29. februar 2023 fatter vedtak om en økning på kr 500,- pr 
år av aktivitetsavgiftene med følgende satser for spillere f.o.m. 13-20 år og 2.div. – 3.div.  
med unntak av KS5 = 5. divisjon som holdes uendret. 
 
Felles aktivitetsavgiften for årskullene til og med 12 år økes likeledes med kr. 500,- pr år. og 
Håndballgruppen budsjetterer med denne økningen for «Felles aktivitetsavgift Håndball». 
 
 
Vedtak om endret aktivitetsavgift ble enstemmig vedtatt 

 
 

8) Budsjett 2024 
 

Budsjett ble presentert av håndballstyrets leder Thomas Rustad.  
 

Budsjettet for 2024 legger opp til et overskudd på kr. 99.289, -.  
Dette resultatet baseres på et balansert budsjett hvor største inntektsøkning er vedtatt 
økning av aktivitetsavgift.  

 
 
 

Fremlagt budsjett ble enstemmig vedtatt og godkjent. 
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9) Valg  
 

Valgkomiteens innstilling til BSKs årsmøte på nye medlemmer til gruppestyret. 
 
Styremedlem 1: Kari Leiros Nilsen (Velges for 2 år) 
Styremedlem 2 (FU): Ikke avklart før BSKs Årsmøte 29.mars 2024 
 
Det er Årsmøtet i Bækkelagets Sportsklub, som den 18.3.2024 endelig skal vedta og 
godkjenne nye styremedlemmer. Valgkomiteen ber derfor Årsmøtet om en aksept på 
å finne Styremedlem 2 / FU Leder innen klubbens årsmøte, for innstilling og votering 
der. 
 
Valgkomiteens innstilling til BSKs årsmøte på nye medlemmer til valgkomitéen. 
Leder:   Dag Harald Østlie 
Medlem:  Tone Lise Aunan 
 
Oppdatering fra valgkomiteen 7.mars 2024.  
 
Styremedlem 2 (FU): Elin Constance Greiff (Velges for 1 år) 
 
 

------------------------------------------------ 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

Oslo, 29.februar 2024 
 
 
 

______________________________   ___________________________ 
Audun Eikeland     Knut Larsen 

 
 

 
_________________________ 

Dag Harald Østlie 
(Referent) 
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